
ДО 
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ 
НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
ШУМЕН 
 

П И Т А Н Е 
 

от Петър Динков Атанасов – общински съветник към ОбС – Шумен 
 

 Относно: Финансови разходи и спазването на Наредбата за реда и 
условията за отглеждане на животни в населените места на община 
Шумен. 
 
  Уважаема госпожо Русева, 
 
 Във връзка с възникнали въпроси при среща с избиратели в с. 
Салманово, както и с възникналите проблеми с ПФК „Волов” гр. Шумен 
желая господин Красимир Костов кмет на Община Шумен, да отговори на 
следните въпроси: 

1. В състояние ли е кмета на Община Шумен да задължи 
нарушителите на чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Наредбата за реда и 
условията за отглеждане на животни в населените места на 
община Шумен и по – конкретно свинарите собственици на 
„Източнобалканска порода и нейните кръстоски”, като ги 
отглеждат свободно и безпроблемно, като по този начин 
унищожават посевите на гражданите, които обработват 
земеделските си земи, както и пасища и мери собственост на 
общината, да спазват съответната наредба?; 

2. Има ли постъпили докладни записки от кмета на с. Салманово и 
ако има такива, защо не са предприети съответните действия 
срещу нарушителите на Наредбата за реда и условията за 
отглеждане на животни в населените места на община Шумен в 
която изрично се забранява пасищното отглеждане на 
„Източнобалканската порода и нейните кръстоски”?; 

3. Как и с разрешение на кого се извършват разходите от дарение на 
Община Шумен във форма на финансови средства? По точно 
дарението от „Алкомет” в размер на 10 000 лева с  разрешение на 
кого част от дарението в размер на 7 500 лева да се даде на 
треньора на ПФК „Волов” Георги Мирчев без да са налице 
необходимите документи за посочената сума?; 



4. Колко струва на данъкоплатците на Община Шумен 
„екскурзията” до Китай, Австралия и Южна Корея и какъв е 
икономическия ефект за общината? 

5. Колко струва „екскурзията” до град Сандански, колко на брой 
души са участвали, на какви длъжности са назначени в 
общината? Каква полза ще има Община Шумен от това 
посещение, а не може ли тези средства да се разходват за 
решаването на  сериозния проблем с инфраструктурата на 
Община Шумен?; 

6. Колко милиона задължения има Община Шумен към доставчици 
и фирми изпълняващи обществени поръчки на Община Шумен? 
Как и по какъв начин става анексирането на договорите на 
фирмите, които вече са спечелили обществени поръчки? Желая 
поименно всяка фирма да бъде оповестена със съответните 
задължения към нея.; 

7. Кой контролира средствата предоставени на фирмата спечелила 
обществената поръчка за „Озеленяване и поддържане на паркове 
и градини”? Колко средства са изплатени на тази фирма? С какви 
документи фирмата доказва разходите по предоставената и 
дейност?; 

 
 

Желая отговора да бъде направен в заседателна зала, както и да ми 
бъде предоставен в писмен вариант. 
 
 
 
      С уважение, 
 
        Петър Атанасов 


